

S29中性说明书材质:双铜128g
S29中性说明文字色号:PANTONE 431C

85.00 mm

110.00 mm

正

无线充+蓝牙音箱+小夜灯

无线充

小夜灯

蓝牙音箱

收音机

时钟闹钟

手机支架

产品使用说明

非常感谢您选择我司产品,在使用产品前请认真阅读好产品说明

产品特点

- 造型简易精致。
- 小夜灯。
- 收音机。
- 蓝牙音箱。
- 时钟闹钟。
- 无线快充。
- 充电距离≤5mm。

外观特征

① 铝把手

② 灯罩

③ 无线充电基准点

④ 硅胶按键

⑤ 时钟显示区域

⑥ 音箱腔体

⑦ 手机支架

⑧ 硅胶脚垫

⑨ Type-C输入接口

⑩ 排风孔

操作方法

1.将USB数据线的USB端口接入电源适配器,Type-C端口接入无线充电器,时钟显示区域有“DC”指示灯提示。

2.将需要的无线充电设备放在本产品充电指示区域,时钟显示区域上方充电指示灯“”常亮,进入充电状态。

小夜灯功能

- 触摸开关第一档启动灯光,灯光亮度为30%。
- 触摸开关第二档,灯光亮度为70%。
- 触摸开关第三档,灯光亮度为100%。
- 触摸开关第四档关灯。
- 依次循环开启灯光。

按键功能

按钮介绍

向下/屏幕亮度 向上/闹钟开关

模式 切换 蓝牙 收音机 播放/暂停

⓪MODE SWITCH BT FM

一、时钟闹钟的使用方法

在正常时钟显示模式下:

1.短按【⓪MODE】→时钟设置→闹钟设置→12/24小时→年→月/日。

2.短按【 】→增加数字

3.短按【 】→减少数字

4.短按【SWITCH】→切换时钟·小时/分钟→切换闹钟·小时/分钟→切换12/24小时→年→月/日。

5.长按【⓪MODE】→完成设置并返回到时间显示

在不设置时间时:

1.长按【 】→闹钟开启/关闭

2.短按【 】→调整时钟屏幕亮度

3.闹钟响时,触摸铝把手→贪睡,贪睡时长为5分钟,一共3次。

拔掉电源:

1.拔掉电源,屏幕再亮一个小时后,自动变成省电模式!

2.低电量!会有提示音。

二、蓝牙音箱的使用方法

当电源线插上时,短按开关【BT】,有提示音,蓝牙功能打开,处于准备配对状态,此时打开手机蓝牙功能,在蓝牙设备中,搜索蓝牙音响出现“S29”字样,点击选中“S29”设备名称;自动进入配对,配对连接成功后,会有提示音。

再次短按开关【BT】,蓝牙功能退出。

在音箱播放状态时:

1.短按【 】→播放/暂停。

2.短按【 】→减少音量;长按【 】→切换下一曲,音量调到最小,会有提示音。

3.短按【 】→增加音量;长按【 】→切换上一曲,音量调到最大,会有提示音。

三、收音机的使用方法

当电源线插上时,短按开关【FM】,有提示音,收音机功能打开;使用时,首先长按【 】自动搜索周围所有频道,添加电台;再短按开关【FM】,收音机功能退出。

在收音机播放状态时:

1.短按【 】→播放/暂停,长按【 】→自动搜索电台。

2.短按【 】→切换下一个频道;长按【 】→减少音量,音量调到最小,会有提示音。

3.短按【 】→切换上一个频道;长按【 】→增加音量,音量调到最大,会有提示音。

适用设备

本产品支持快速无线充电功能,符合Qi无线充电标准;通过磁感应方式实现短距离无线电能传输,本设备支持所有符合Qi标准的无线充电设备。使用5V输出的适配器时,无线充电支持5W负载。使用符合QC2.0及以上标准的适配器时,无线充电支持10W负载;设有过充保护(9V)及过流保护(2A)。

注意事项

- 请勿长时间在阳光直射或高温的地方使用、存放该产品。
- 请勿在离磁卡、磁记录媒体和精密的仪器太近的地方充电。
- 请勿分解或者改造本产品。
- 请勿用湿手触碰交流适配器。
- 请将本产品远离水或其它液体。
- 如果您想清洁本产品,请断开电源。
- 产品工作环境温度范围:-20—45°C。

无线充规格参数

产品材料:进口ABS+PC+五金
电源输入:DC5V/2.1A 9V/2A
充电效率:75%
内置电池容量:2500mAh
功率:5W/7.5W/10W/15W
产品尺寸:225×116×87mm
电源充电口为国际通用Type-C端口

音箱规格参数

蓝牙版本:5.0
蓝牙距离:10m
喇叭功率:40SW×2
喇叭规格:50mm

WIRELESS CHARGER
WIRELESS SPEAKER+LED LAMP

WIRELESS CHARGER

WIRELESS LIGHT

WIRELESS SPEAKER

RADIO

ALARM CLOCK

MOBILE PHONE STAND

PRODUCT INSTRUCTIONS

Thank you so much for choosing our product, please read the manual carefully before using the product.

FEATURES

- Simple and exquisite.
- Night light.
- Radio.
- Wireless speaker
- Alarm clock.
- Wireless fast charger.
- Charging distance ≤ 5mm.

CHARACTERISTIC

① Aluminum handle.

② Lampshade

③ Wireless charging area

④ Silicone buttons

⑤ Clock display area

⑥ Speaker cavity

⑦ Mobile phone stand

⑧ Silicone anti-slip mat

⑨ Type-C input port

⑩ Exhaust hole

OPERATION METHOD

1. Connect the USB port of the USB data cable to the power adapter, and the Type-C port to the wireless charger. The clock display area has a “DC” indicator.

2. Please put the wireless charging device in the charging indication area, The charging indicator “” above the clock display area is always on, and it enters the charging state.

NIGHT LIGHT FUNCTION

- Touch the switch for the first time to start the light, and the light brightness is 30%.
- Touch the switch for the second time to start the light, and the light brightness is 70%.
- Touch the switch for the third time to start the light, and the light brightness is 100%.
- Touch the switch for the fourth time to turn off the light.
- Turn on the lights in turn.

BUTTON FUNCTION

Button introduction

Down/Screen brightness Up/Alarm switch

Mode Switch Bluetooth Radio Play/Stop

⓪MODE SWITCH BT FM

ALARM CLOCK TO USE

In normal clock display mode:

1. Short press 1 →Clock setting→Alarm setting→12/24h→year→Month/day.

2. Short press 1 →Reduce the number.

3. Short press 1 →Increase the number.

4. Short press 1 →Switch clock · hour/minute →Switch alarm-Hour/Minute→Switch 12/24h→Year→Month/day.

5. Long press 1 →Finish setting and return to time display.

When the time is not set:

1. Long press 1 →Alarm on/off.

2. Short press 1 →Adjust the brightness of the clock screen.

3. Alarm sounds, touch the aluminum handle→Snooze. The snooze time lasts for 5 minutes, 3 times in total.

Unplug the power:

1. Unplug the power and the screen will be on for another hour, it will automatically become a power saving mode!

2. Low battery! There will be a sound.

USING BLUETOOTH SPEAKER METHOD:

When the power cord is plugged in, short press the switch 【BT】, there is a prompt, the blue function is turned on, and it is in the state of preparing for pairing. At this time, turn on the blue function of your phone, and in the blue device, search for blue The words “S29” appear on the sound, click to select the device name of “S29”; the pairing is automatically successful, and there will be a prompt after the pairing connection is successful.Short press the switch 【BT】 again to exit the Bluetooth function.

When speaker playing:

1. Short press 1 →play/stop.

2. Short press 1 →decrease the volume.; Long press 1 →switch to the next; When volume adjusted to the minimum, there will be a beep.

3. Short press 1 →increase the volume; Long press 1 →switch to the next; When volume adjusted to the maximum, there will be a beep.

USING RADIO METHOD:

After plugging in the power cord, short press the switch 【FM】, there will be a beep, turn on the radio function; When using, first long press 1 to search all surrounding channels and add radio stations; short press the switch 【FM】 again to exit the radio function.

When Radio playing:

1. Short press 1 →auto search for radio stations.

2. Short press 1 →switch to the next channel; press 1 →decrease the volume, the volume will be adjusted to the minimum, and there will be a beep.

3. Short press 1 →switch to the previous channel; press 1 → increase the volume, the volume will be adjusted to the maximum, and there will be a beep.

APPLICABLE DEVICE

This product supports fast wireless charging, which complies with the Qi wireless charging standard; it realizes short-distance wireless power transmission through magnetic induction. This device supports all wireless charging devices that meet the Qi standard. When using a 5V output adapter, Wireless charging supports 5W load. When using an adapter that meets QC2.0 and above standards, the wireless charging supports 10W load; Support overcharge protection (9V) and overcurrent protection (2A).

ATTENTION POINTS

- Do not use or store the product in direct sunlight or high temperature places for a long time.
- Do not charge in places too close to magnetic cards, magnetic recording media, and precision instruments.
- Do not disassemble or modify this product.
- Do not touch the AC adapter with wet hands.
- Keep this product away from water or other liquids.
- If you want to clean the product, please disconnect the power.
- Product working environment temperature range: -20~45°C.

WIRELESS CHARGING SPECIFICATIONS

Material:Imported ABS+PP+Hardware
Input:DC5V/2.1A 9V/2A
Charging efficiency:75%
Battery capacity:2500mAh
Power:5W/7.5W/10W/15W
Product size:225×116×87mm
Charging port:Universal Type-C

SPEAKER SPECIFICATIONS

Bluetooth version:5.0
Bluetooth distance:10m
Speaker power:40SW×2
Speaker specifications:50mm

$$C/\circ \quad \downarrow \uparrow \text{III} \{ \downarrow \uparrow \text{I} \text{I} \}$$
[illegible]

- [illegible]

under two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.